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Вiдповiдно до cTaTTi 16 Закону УкраТни "Про статус депутата мiсцевих
iнформую виборцiв про свою депутатську дiяльнiсть протягом

року.
У своiй депутатськiй дiяльностi керуюсь Конституцiею Украiни,

Законами УкраIни, Регламентом КегичiвськоТ селищноi ради, iншими
нормативно-правовими актами, що визначають порядок дiяльностi депутатiв
та ради.

Продовжую виконувати обов'язки секретаря постiйноТ KoMicii з питань
житлово-комун€Lльного господарства, транспорту, зв'язку, п€uIивно-
енергетичних питань, розвитку пiдприемництва, громадського харчування та
побуту. Ретельно вивчав Bci питання, якi виносилися на розгляд KoMicii, брав

участьучасть у 1х ооговоренн1. ухвutлюючи рlшення вlдповlдно до чинного
законодавства, завжди враховував думку виборцiв, користь вiд цих рiшень

ix обговореннi. У. Ухвалюючи рiшення вiдповiдно

для Кегичiвськоi громади. Пiдтримував Bci соцiальнi програми, якi
реалiзуються в громадi. За звiтний перiод вiдвiдав 16 пленарних засiдань
сесiй ради з 19 проведених, де р€вом з iншими депутатами було опрацьовано
1055 питань та прийнято вiдповiднi рiшення.

Протягом року BiB активну депутатську дiяльнiсть та вiдстоював права
виборчiв.

Проводив зустрiчi по запитам громадян по мiсцю ix проживання та
згiдно графiку прийому громадян. Запити стосувЕlлись захисту iHTepeciB
жителiв громади з питань такого характеру:

- ремонту дорiг,
- видiлення матерiшlьноi допомоги на лiкування,

вивозу твердих побутових вiдходiв,
- несанкцiонованих смiттезвuLпищ,
_ водопостачання,
- стихiйноi торгiвлi.
За звiтний piK було зроблено достатньо багато роботи з вирiшення

проблем виборцiв територiальноi громади. Впевнений, що в подrLльшому
спiльними зусиллями бiльшiсть проблемних питань будуть вирiшенi, а
накази виборчiв - виконанi.

Третiй piK повномасштабного вторгнення pocii не став легшим для
украТнцiв. Однак попереднi роки навчили нас витримцi й згуртованостi,
а вiдтак ми далi докладаемо зусилля для протистояння вороry.

Дякую нашим Збройним Силам Украiни за можливiсть працювати i бути
корисним у цей нелегкий час. Слава УкраiЪi!
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